
Udenrigsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 95
Vil ministeren oplyse hvilke konkrete forhold, herunder lovgivningsmæssige
forhold, der er årsagen til den usædvanligt lange sagsbehandlingstid på over
7½ år for undersøgelsen i forhold til ratificeringen af FN's konvention om be-
skyttelse mod tvungne forsvindinger, samt oplyse baggrunden for at undersø-
gelsen ikke med sikkerhed kan siges at blive afsluttet i 2015, jf. svar på URU
alm. del - spørgsmål 73?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nikolaj Villumsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Per Stig Møller
formand
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